

OBSAH

ČLÁNKY

ROSOVÁ R. Dřevěné kostely v okrese Frýdek-Místek – I. část	1 - 26
VOJKOVSKÁ E. Založení samostatné farnosti Janovice a postavení farního kostela sv. Josefa	27 - 39
LIPOVSKI, R. Protestanti z okolních oblastí Těšínska na cestě za prací do Frýdku v době industrializace	40 - 55
ZLÁMALOVÁ A. Architektura Frýdku-Místku v první polovině dvacátého století	56 - 115
ADAMEC T. První pokus o sloučení Frýdku s Místkem a okolními obcemi	116 - 123
JUŘÁK P. Regionální periodika na Frýdecko-Místecku od konce 19. století do počátku 21. století (jejich druh, počet, zaměření, význam)	124 - 139

MATERIÁLY

JEŽ R. Pergamenové listiny těšínských Piastovců z let 1408–1566 z Rakouské národní knihovny ve Vídni	140 - 201
--	-----------

ZPRÁVY

KONEČNÝ M. Lašské společenství a jeho přínosy za deset let existence	202 - 203
JUŘÁK P. Zemřela básnička a lidová vypravěčka Františka Pituchová	204 - 208

INHALT

ARTIKEL

ROSOVÁ R. Holzkirchen der Region Frýdek-Místek – Teil I.	1 - 26
VOJKOVSKÁ E. Die Gründung der selbständigen Pfarrei in Janovice (Janowitz) und der Aufbau der Kirche des Heiligen Josef	27 - 39
LIPOVSKI, R. Protestanten der Těšín Region auf der Arbeitsuche in der Zeit der Industrialisierung	40 - 55
ZLÁMALOVÁ A. Die Architektur in Frýdek-Místek in der ersten Hälfte des zwanzigsten Jahrhunderts	56 - 115
ADAMEC T. Der erste Versuch um die Vereinigung von Frýdek und Místek mit angrenzenden Gemeinden	116 - 123
JUŘÁK P. Regionale Zeitschriften der Region Frýdek-Místek vom Ende des 19. Jahrhunderts bis zum Anfang des 21. Jahrhunderts (ihre Art, Anzahl, Orientierung und Bedeutung)	124 - 139

MATERIALIEN

JEŽ R. Die Pergamenturkunden der Teschener Piasten-Dynastie aus den Jahren 1408–1566 in der Österreichischen Nationalbibliothek in Wien	140 - 201
---	-----------

BERICHTE

KONEČNÝ M. Die Lachei-Gemeinschaft und die Beiträge ihrer zehnjährigen Existenz	202 - 203
JUŘÁK P. Dichterin und Erzählerin Františka Pituchová ist tot	204 - 208

CONTENTS

ARTICLES

ROSOVÁ R. Wooden churches in the district of Frýdek-Místek – part I.	1 - 26
VOJKOVSKÁ E. Establishment of an independent parish Janovice and foundation of sv. Josef parish church	27 - 39
LIPOVSKI, R. Protestants from the Těšín surroundings finding their way to work in Frýdek in times of industrialisations	40 - 55
ZLÁMALOVÁ A. Architecture of Frýdek-Místek in the first half of the 20 th century	56 - 115
ADAMEC T. The first attempt to merge Frýdek with Místek and surrounding municipalities	116 - 123
JUŘÁK P. Regional periodicals in the Frýdek-Místek region from the turn of the 20 th century to the advent of the 21 st century (their type, quantity, focus, importance)	124 - 139

MATERIALS

JEŽ R. Parchment documents of the Piast dynasty from Teschen from 1408–1566 from the Austrian National Library in Vienna	140 - 201
--	-----------

COMMUNICATIONS

KONEČNÝ M. Lašské společenství, o.s. (<i>Lachian association</i>) and its contribution over the decade of its existence	202 - 203
JUŘÁK P. Františka Pitučová, poet and folk narrator, has passed away	204 - 208